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Protokół nr 52/2010 
posiedzenia Komisji Finansowo-BudŜetowej Rady Miejskiej w Suwałkach  

w dniu 22 kwietnia 2010 roku w Urzędzie Miejskim w Suwałkach,  
ul. Mickiewicza 1, pokój nr 146, w godz. od  1530 do 1600. 

 

Obecni członkowie Komisji: 
1/ Ewa Beata Sidorek – przewodnicząca, 
2/ Mieczysława Gajewska,   
3/ Zdzisław Koncewicz, 
4/ Marzena Nalepa, 
5/ Ryszard Perkowski,  
6/ Andrzej Turowski,     
7/ Mieczysław Urbanowicz,    
8/ Tadeusz Zamaro – wiceprzewodniczący, 

w posiedzeniu udział wzięli: 
1/  Józef Gajewski – prezydent miasta, 
2/  Czesław Renkiewicz – zastępca prezydenta, 
3/  Wiesław Stelmach – skarbnik miasta, 
4/  Alicja Andrulewicz – nacz. Wydz. KTP, 
5/  Jacek Szulc – Wydz. SR. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Do protokołu nr 51/10 posiedzenia Komisji z dnia 8 kwietnia 2010 roku nie 
wniesiono uwag, wobec czego protokół został przyjęty przez Komisję. 
 
Posiedzeniu przewodniczyła Ewa Sidorek – powitała zebranych i zapytała o 
uwagi do przesłanego wraz z materiałami porządku obrad. Radni nie wnieśli 
uwag i przyjęli następujący porządek: 

1. Sprawozdanie z wykonania zadań i gospodarowania Miejskim Funduszem 
Gospodarki Zasobem Geodezyjnym i Kartograficznym w 2009 roku. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Promocji 
Miasta Suwałki na lata 2010 – 2015. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Miasta 
Suwałki do realizacji projektu pod nazwą: „Suwalski Internet Równych 
Szans” realizowanego w ramach Programu Operacyjnego Innowacyjna 
Gospodarka, Oś Priorytetowa 8: Społeczeństwo informacyjne –zwiększenie 
innowacyjności gospodarki, Działanie 8.3: Przeciwdziałanie wykluczeniu 
cyfrowemu – e – Inclusion. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie upowaŜnienia prezydenta 
Miasta Suwałk do zaciągnięcia zobowiązania wekslowego w związku z 
realizacją projektu pod nazwą „Miejskie Centrum Usług Publicznych, 
Kultury i Sportu – sala koncertowo-teatralna w Suwałkach”. 
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5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie upowaŜnienia prezydenta 
Miasta Suwałk do zaciągnięcia zobowiązania wekslowego w związku z 
realizacją projektu pt.: „Przebudowa ulicy Reja w ciągu drogi wojewódzkiej 
Nr 655 w Suwałkach”. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przekazania środków 
finansowych Komendzie Miejskiej Policji w Suwałkach. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta na 
2010 r.  

8. Wolne wnioski. 
 
Ad pkt. 1 – sprawozdanie z wykonania zadań i gospodarowania Miejskim 
Funduszem Gospodarki Zasobem Geodezyjnym i Kartograficznym w 2009 roku 
– stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 

Radni nie wnieśli uwag do sprawozdania – Ewa Sidorek stwierdziła, Ŝe 
sprawozdanie z wykonania zadań i gospodarowania Miejskim Funduszem 
Gospodarki Zasobem Geodezyjnym i Kartograficznym w 2009 roku zostało 
przyjęte. 
 

Ad pkt. 2 – projekt uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Promocji Miasta 
Suwałki na lata 2010 – 2015 – załącznik nr 3 do niniejszego protokołu, a 
Strategia Promocji Miasta Suwałki na lata 2010 – 2015 stanowi zał. nr 24 do 
protokołu nr XLVII sesji Rady Miejskiej z dnia 28 kwietnia 2010 roku. 
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały i w głosowaniu: „za” – 7 radnych 
/jednogłośnie/ Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
przyjęcia Strategii Promocji Miasta Suwałki na lata 2010 – 2015 – opinia 
stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Ad pkt. 3 – projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Miasta Suwałki do 
realizacji projektu pod nazwą: „Suwalski Internet Równych Szans” 
realizowanego w ramach Programu Operacyjnego Innowacyjna Gospodarka, Oś 
Priorytetowa 8: Społeczeństwo informacyjne – zwiększenie innowacyjności 
gospodarki, Działanie 8.3: Przeciwdziałanie wykluczeniu cyfrowemu – e – 
Inclusion – stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Ewa Sidorek zapytała, jakie kryteria były brane pod uwagę, Ŝe zostały 
wytypowane określone placówki, szczególnie świetlice przy Zespole Szkół nr 8 
i przy Zespole Szkół nr 10, bo świetlice przy ul. Daszyńskiego oraz Placówce 
Opiekuńczo-Wychowawczej przy ul. 23 Października są jak najbardziej 
zasadne. 
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Czesław Renkiewicz odpowiedział, Ŝe projekt przewidywał większe 
zapotrzebowanie, ale niestety, trzeba było ograniczyć liczbę podmiotów – przy 
typowaniu świetlic brali udział pracownicy Wydziału Oświaty Urzędu 
Miejskiego i wskazali świetlice przy tych szkołach. 
 
Tadeusz Zamaro – na posiedzeniu Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego 
zgłosił zapytanie, jak będą typowane rodziny, które otrzymają bezpłatny dostęp 
do internetu i warto obecnie teŜ o tym powiedzieć. 
 

Czesław Renkiewicz stwierdził, Ŝe rodziny wstępnie wytypował Miejski 
Ośrodek Pomocy Społecznej, który ma wykaz rodzin w trudnej sytuacji 
materialnej, osób korzystających z pomocy finansowej i stosując kryterium 
mówiące o dochodzie rodziny, moŜna wytypować odpowiednie osoby. 
Pracownicy MOPS-u wiedzą, w których rodzinach są zdolne, uczące się dzieci, 
którym warto udzielić wsparcia, bo rodzice są uczciwi, rzetelni, ale ze względu 
na trudną sytuację materialną nie mogą kupić komputera czy laptopa swoim 
dzieciom. Zaznaczył, Ŝe wytypowani nie zostali jeszcze poinformowani o 
przedsięwzięciu – zostaną zawiadomieni, gdy projekt zostanie zaakceptowany i 
przyjęty do realizacji. Celem projektu jest stworzenie warunków do rozwoju 
oraz konkretna pomoc w postaci przekazania sprzętu, oprogramowania oraz 
zorganizowania szkolenia. 
 
Radni przyjęli wyjaśnienia i w głosowaniu: „za” – 7 radnych /jednomyślnie/ 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przystąpienia 
Gminy Miasta Suwałki do realizacji projektu pod nazwą: „Suwalski Internet 
Równych Szans” realizowanego w ramach Programu Operacyjnego 
Innowacyjna Gospodarka, Oś Priorytetowa 8: Społeczeństwo informacyjne – 
zwiększenie innowacyjności gospodarki, Działanie 8.3: Przeciwdziałanie 
wykluczeniu cyfrowemu – e – Inclusion – opinia stanowi załącznik nr 6 do 
protokołu. 
 

Ad pkt. 4 – projekt uchwały w sprawie upowaŜnienia prezydenta Miasta 
Suwałk do zaciągnięcia zobowiązania wekslowego w związku z realizacją 
projektu pod nazwą „Miejskie Centrum Usług Publicznych, Kultury i Sportu – 
sala koncertowo-teatralna w Suwałkach” – stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały i głosowaniu: „za” – 7 radnych 
/jednogłośnie/ Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
upowaŜnienia prezydenta Miasta Suwałk do zaciągnięcia zobowiązania 
wekslowego w związku z realizacją projektu pod nazwą „Miejskie Centrum 
Usług Publicznych, Kultury i Sportu – sala koncertowo-teatralna w Suwałkach” 
– opinia stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
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Ad pkt. 5 – projekt uchwały w sprawie upowaŜnienia prezydenta Miasta 
Suwałk do zaciągnięcia zobowiązania wekslowego w związku z realizacją 
projektu pt.: „Przebudowa ulicy Reja w ciągu drogi wojewódzkiej Nr 655  
w Suwałkach” – stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały głosowaniu: „za” – 7 radnych 
/jednogłośnie/ Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
upowaŜnienia prezydenta Miasta Suwałk do zaciągnięcia zobowiązania 
wekslowego w związku z realizacją projektu pt.: „Przebudowa ulicy Reja w 
ciągu drogi wojewódzkiej Nr 655 w Suwałkach” – stanowi załącznik nr 10 do 
protokołu. 
 
Ad pkt. 6 – projekt uchwały w sprawie przekazania środków finansowych 
Komendzie Miejskiej Policji w Suwałkach – stanowi załącznik nr 11 do 
protokołu. 
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały głosowaniu: „za” – 7 radnych 
/jednogłośnie/ Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
przekazania środków finansowych Komendzie Miejskiej Policji w Suwałkach – 
stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
Ad pkt. 7 – projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta na 2010 r. – 
stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
Wiesław Stelmach omówi wprowadzone zmiany zarówno po stronie 
dochodów, jak i wydatków, które zostały one szczegółowo opisane w 
uzasadnieniu do projektu uchwały. 
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały głosowaniu: „za” – 7 radnych 
/jednogłośnie/ Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
zmian w budŜecie miasta na 2010 rok – opinia stanowi załącznik nr 14 do 
protokołu. 
 
Ad pkt. 8 – wolne wnioski. 
Wolnych wniosków nie zgłoszono i na tym protokół zakończono. 
 

Protokołowała:              Przewodnicząca 
                Komisji  Finansowo-BudŜetowej   

Anna Prusinowska  
Podinspektor BRM           

                     Ewa Beata Sidorek 


